



Canadian Association of Municipal Administrators 2025 Awards of Excellence	Association canadienne des administrateurs municipaux Prix d'excellence 2025
Collaboration Award/Prix pour la Collaboration	
Town of Innisfil, County of Simcoe & City of Barrie, ON 2025 CAMA Collaboration Award with Municipalities (No Population Category) Growing & Leading Together Program	Ville d'Innisfil, Comté de Simcoe et Ville de Barrie (Ontario) Prix de l'ACAM 2025 de Collaboration entre municipalités (sans catégorie de population) Programme Grandir et évoluer ensemble
The Town of Innisfil, County of Simcoe and City of Barrie, ON, are being recognized with the 2025 CAMA Collaboration Award with Municipalities, for their Growing & Leading Together Program. The Town of Innisfil proposed a partnership with the County of Simcoe and City of Barrie to collaborate on a mentorship program. This was a unique opportunity to build a supportive and mutually beneficial relationship with others, regardless of organization. By introducing and collaborating on a mentorship program, the partners have been able to facilitate connections between organizations and employees. This has helped them embrace their skills and boost career development. An added benefit is greater opportunities to create synergies between the organizations and efficiency in work processes. In November 2024, for the third consecutive year, the partners led a weeklong leadership event called Leading Together. This event included over 250 leaders across Simcoe County and was designed to address the extraordinary conditions leaders are navigating today. Leaders across various municipalities in Simcoe County owned their own development by selecting the working session(s) of their choice and had the opportunity to network with leaders beyond borders. Although many municipal organizations have implemented a leadership and mentorship program, the Town of Innisfil, County of Simcoe, and City of Barrie used innovation and creativity to develop a customized program that can expand beyond borders to several organizations instead of solely one, all at a fraction of the cost.	La Ville d'Innisfil, le Comté de Simcoe et la Ville de Barrie, en Ontario, se voient remettre le prix de l'ACAM 2025 de Collaboration entre municipalités, pour leur programme Growing & Leading Together (Grandir et évoluer ensemble). La Ville d'Innisfil a proposé un partenariat avec le Comté de Simcoe et la Ville de Barrie pour créer un programme de mentorat commun. Cette initiative visait à établir une relation de soutien mutuel, peu importe l'organisation d'origine. Grâce à cette collaboration, les partenaires ont pu renforcer les liens entre les organisations et leur personnel respectif tout en favorisant le perfectionnement des compétences et la progression de carrière. Le programme a aussi permis de multiplier les occasions de synergie entre les équipes et d'optimiser certains processus de travail. En novembre 2024, pour une 3e année consécutive, les trois partenaires ont organisé un événement d'une semaine axé sur le leadership, intitulé <i>Évoluer ensemble</i>. Cet événement, qui a rassemblé plus de 250 personnes leaders de tout le Comté de Simcoe, visait à répondre aux défis actuels auxquels font face les personnes en position de leadership. Les participants, issus des différentes municipalités, ont pu choisir les séances de travail correspondant à leurs besoins et élargir leur réseau au-delà des frontières organisationnelles. Bien que plusieurs municipalités aient mis en place des initiatives similaires, Innisfil, Simcoe et Barrie se sont démarquées par leur approche novatrice et collaborative et par la création d'un programme adapté, transposable à d'autres organisations et abordable.